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De tall de  la  Vil· la  Romana de

la  Sort

Tindrem una

agència de

lectura oficial

Hem obert la Vil·la romana de

la Sort

-Els recursos culturals municipals, al
servei de l’escola: Centre
d’Interpretació de la Pansa; Vil·la
Romana de la Sort; Palau dels Comtes
de Ròtova; Senda botànica del
barranc d’Atanasi; i la biblioteca
municipal.

-Hem impulsat la reforma i
ampliació del col·legi, amb el Pla
Edificant, per valor d’un
1.258.452,93€.

-Hem dut a terme millores a
l’Escoleta Infantil per import de
38.000€, subvencionades per la
Diputació de València.

-I planifiquem una nova millora,
amb la reforma del pati (que havia
estat plantejat de manera defectuosa)
i nous ombralls a l’escoleta.

-Hem afavorit pràctiques de
l’especialitat de ferreteria, amb l’IES
Vall de la Safor, i administratiu.

-Hem dut endavant l’Escoleta de
Nadal i de Pasqua gratuïtes.

-Hem encetat el programa 50/50,
d’educació ambiental i estalvi
energètic al col·legi: els xiquets i
xiquetes aprenen com millorar el seu
entorn a partir d’accions concretes.

-Hem creat el Consell de Xiquetes
i Xiquets, per recollir les propostes i
millorar el poble.

-Hem participat en el Calendari
Ambiental Escolar, amb el col·legi i
hem impulsat jornades sobre les
dones científiques.

-Compartim un programa educatiu
d’aula compartida amb l’IES Vall de la
Safor de Vilallonga, on els nostres
joves tenen l’oportunitat de seguir
itineraris que els aprope a noves
eixides.

-Hem obert un conveni per
promocionar les activitats amb
l’AMPA.

-Hem encetat els tallers ‘Educar
per a previndre: infància i
aprenentatge d’hàbits’ i ‘Educar des
dels valors I: Diferents camins cap a
un mateix fi’

-Hem foment de l’ús i
aprenentatge de noves tecnologies
entre les persones adultes i grans
amb cursos específics, amb el taller
d’alfabetització digital. -Hem dut a
terme el taller ‘Aprén a llegir i
escriure en valencià’.

Durant la pandèmia: entre d’altres,
s’han repartit col·le-mantes als
xiquets i xiquetes; s’ha distribuït el
quadern d’activitats “Ara que estem a
casa”, editat per la Mancomunitat de
Municipis de la Safor i Edicions 96;
hem fomentat un entorn d’entrada i
eixida segurs per al col·legi.

Ròtova tindrà una agéncia de lectura. En
este procés,

-Hem adequat la bibliografia de la
biblioteca.

-Hem ampliat el catàleg bibliogràfic,
també amb criteris d’Igualtat.

-Hem creat un espai de consulta i
informació juvenil.

-Hem impulsat la creació d’una Junta
de biblioteca: vols participar-hi?

-Hem habilitat un espai com a
Biblioteca i Espai Infantil, i un espai
polivalent i sala d’ordinadors

-Hem obert el web de la biblioteca,
per poder informar del que hi podem fer.

-Hem instal·lat d’un ascensor i un bany
adaptat per eliminar les barreres
arquitectòniques.

-Treballem en un Pla Local de Foment
Lector, en coordinació amb l’escoleta,
l’escola, l’iES Vall de la Safor i la Junta de
biblioteca.

-Al llarg de l’any, hem celebrem dies
temàtics: Nit de Harry Potter, Festa Valor…

-Hem celebració, també la Fira del
llibre i la Trobada a la Plaça.

-Ròtova descobrix un espai de
referència en les Comarques Centrals
Valencianes, amb la museïtzació de
l’espai rústic o de treball de la vil·la
romana de la Sort.

-En el procés, hem recuperat de
material excavat abandonat, i l’hem
dipositat al Museu Arqueològic de
Gandia. Havia estat abandonat per
l’anterior govern del PP.

-Hem creat la secció del web de
la Vil·la Romana de la Sort.

-Hem realitzat activitats
temàtiques, al voltant de la cuina, els
mosaics, etc.

-Hem creació materials
divulgatius i didàctics, en valencià,
castellà i anglés, a més de materials
didàctics per a Secundària junt a l’IES
Vall de la Safor.

-Hem dinamització visites amb els
col·legis, instituts i visitants.

-Hem creat un mural temàtic per
adequar-ne l’entorn d’entrada al
municipi.

-Hem adequat l’entorn, amb
vegetació i àrea de descans, per
millorar l’entrada al poble.

-Hem disposat un cartell de
benvinguda, amb informació i versió
en braille.

-Hem recuperació de l’itinerari del
Camí Reial, amb plaques i dos
panells interpretatius.

-Hem adequat l’entorn de la vil·la
romana de la Sort, per fer-lo
accessible des de la carretera, amb
una vorera.

-Treballem en la recuperació de la
part de la vivenda i les termes, en
col·laboració amb la Conselleria de
d’Educació i Cultura, per adequar
l’entrada al municipi.

Un poble que

posa al

centre la

criança, la

formació i

l’educació

integral
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La cultura com

a motor de

desenvolupament

Un bon Arxiu

Municipal

millora el

funcionament

de l’Ajuntament

El patrimoni és

un lligam del

veïnat i una

finestra al futur

Al Centre

d’Interpretació

de la Pansa...

Anar millorant

les diferents

festes ens unix

més

Promoure la

nostra llengua

ens fa únics

-Hem impulsat la recuperació integral del
Cinema Cervantes, un espai estimat per
tota la població, per tenir de nou un espai
al centre del poble on realitzar activitats,
concerts, actuacions…

-Hem publicat un llibre sobre la
història i l’arxiu dels Comtes de Ròtova.

-Treballem amb una programació
estable que inclou música, teatre,
promoció lectora i patrimonial. I hem
gaudit de l’òpera de la companyia de Les
Arts Volant, músics i actors valencians de
primer ordre…

Des que entràrem, hem treballat en
millorar l’estat de l’arxiu, a més de fer
seguiment del contingut de les caixes i
buits.

-Hem tornat a recuperar les actes
digitalitzades de l’Ajuntament des de 1863
i la documentació de l’arxiu de
Salamanca

-Hem obert la secció del web de
l’Arxiu Municipal de Ròtova.

-Hem ampliació de noves
prestatgeries, incorporat el planer, l’Arxiu
de la Sindical a l’arxiu nou, unificant-lo
tot.

-Hem ampliat dels mòduls d’atenció
del Servei Comarcal d’Arxius, després del
bloqueig durant dos anys de PP i els
regidors trànsfugues.

-Hem creeat un Catàleg d’Espais i Béns
protegits de Ròtova.

-Hem impulsat la restauració del Cine
Cervantes.

-Hem commemoració el 500 aniversari
de la batalla de Vernissa, i la destrucció i
refundació del municipi.

-Recuperem l’entorn de l’arcadeta de la
Daia, o pont d’Elegreix, i la fem visible.

-Recuperem la documentació sobre
excavacions arqueològiques al municipi.

-Hem impulsat activitats per convertir-lo
en un espai de dinamització econòmica
del municipi i l’agricultura, amb una
programació estable, que inclou el públic
familiar. També, amb visites amb
col·legis, instituts i visitants.

-Hem adequat del fornal i de l’entorn.
-Hem recuperació l’escaldà, després

de 65 anys, com un acte commemoratiu.
-Hem impulsat l’inventariat de les

peces, per tal de crear la col·lecció
museogràfica al voltant de la pansa.

-Hem obert una secció al web
-Promoció d’iniciatives al voltant de

l’agricultura al municipi.

-Hem potenciació de la NIt de Reis i hem
recuperat la tradició del pandero.

-En el porrat de Sant Macià, hem obert
una secció web i millorat la difusió.

-Hem incorporació balls tradicionals
al Corpus.

-Hem creat la Festa de l’Escaldà.
-Hem dinamitzat les paelles de Sant

Jaume.
-Hem recuperat la partida de festes de

pilota valenciana.

-Hem normalitzat el topònim de Ròtova.
Érem pràcticament l’últim poble de la
comarca que ho tenia per fer.

-Hem realitzat un treball transversal per
la promoció i l’ús del valencià. Hem dut a
terme un curs de valencià per a persones
adultes.

-Hem incorporat fons nous
bibliogràfics a la biblioteca.

-Hem treballat en un projecte pilot
amb la Diputació de València, per la
dinamització lingüística.

-Hem incorporat música en valencià en
la programació.
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Treballem en la recuperació del

Palau dels Comtes per al poble

Millorar la comunicació ens permet

informar millor i tenir més

transparència

El canvi que continua

 Compromís per Ròtova

 compromisVNS

 compromis_rotova

 rotova.compromis.net

 Coalició Compromís

 @compromis

 @compromis

 compromis.net

Des de l’inici de la legislatura teníem clar
que calia actuar amb ordre i sentit. Per això,
hem redactat el Pla Director del Palau dels
Comtes de Ròtova, per conéixer l’estat,
ordenar les actuacions i accedir a
subvencions per restaurar-lo, de manera
participativa. La recuperació ha d’anar
enfocada des del punt de vist material,
divulgatiu i d’apropiació: la gent ha de fer-
se’l seu.

-Hem adequació del pati davanter i la
teulada de l’escala i eliminació d’elements
perillosos i impropis, amb 32.588€.

-Hem recuperació de forjat lateral que
havia col·lapsat. El govern del PP deixava
sales en perill d’enderroc a associacions,
que van acabar per afonar-se.

-Estem arreglant les cobertes del palau,
per salvar-lo, amb tècniques acordes al
monument, amb 117.000,00 €. El govern del
PP va actuar de qualsevol manera, i va rebre
dos avisos de paralització per part de la
Generalitat, que va tramitat l’expedient com
a Bé d’Interés Cultural d’ofici.

-Treballem en eliminar elements impropis
per recuperar l’aspecte exterior i interior del
palau.

-Recuperem el jardí posterior. Guanyem
un nou espai per a la ciutadania, obert al
passeig 9 d’Octubre.

-Treballem en el retorn de l’Arxiu
digitalitzat dels Comtes de Ròtova.

-Hem publicat un llibre sobre la història i
l’arxiu dels Comtat de Ròtova.

Baix eixa premissa, -Hem renovat la web
municipal de Ròtova, i traslladat a l’espai de
la Diputació de València. El govern del PP
tenia dos webs diferents, desactualitzades i
sense pràcticament estructura.

-Hem afavorit la incorporació de gent al
ban del whatsApp, facilitant-ne la inscripció.

-Hem millorat la informació i exposició
pública dels projectes i activitats
municipals.

-Estem donant informació sobre cremes
al panell de la plaça Major.

-Hem creat les subwebs per als espais
de la vil·la romana, el Centre d’Interpretació
de la Pansa, la biblioteca, l’arxiu i el porrat

de Sant Macià. I hem potenciat l’espai web
sobre informació turística.

-Potenciació i creació de la nova web de
transparència, amb la incorporació de més
documentació.

-Treballem en la creació d’una
plataforma per la reserva d’activitats i
entrades, amb una subvenció Smart City de
9.000€.

-Imuplsem un Pla antifrau, per poder
accedir a nous fons de finançament
europeus.

-Hem creat un Full de Ròtova, un fullet
amb agenda i informació municipal, en
paper, per al veïnat.

Volem continuar transformant el poble.
Entràrem al govern amb un projecte per a 10
anys, elaborat de manera participativa, amb
la mirada en el futur i no en les properes
eleccions. I hem de continuar al govern per
continuar amb el canvi, oberts a les vostres
idees, aportacions i suggeriments.


